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No. 41063     

No. 41063     


	May 30, 2024
	
	Le 30 mai 2024

	
	
	

	BETWEEN:

Travelers Capital Corp.

Applicant

- and -

Mantle Materials Group, Ltd. and Alberta Environment and Protected Areas

Respondents
	
	ENTRE :

Travelers Capital Corp.

Demanderesse

- et -

Mantle Materials Group, Ltd. et Alberta Environment and Protected Areas

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to join two files from the Court of Appeal of Alberta in a single application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 2301-0216AC, 2023 ABCA 302, dated October 23, 2023 and 2023 ABCA 339, dated November 27, 2023, is dismissed with costs to respondent Mantle Materials Group, Ltd.


	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La requête pour joindre deux dossiers de la  Cour d’appel de l’Alberta dans une seule demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d'appel de l’Alberta (Calgary), numéro 2301-0216AC, 2023 ABCA 302, daté du 23 octobre 2023 et 2023 ABCA 339, daté du 27 novembre 2023, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée Mantle Materials Group, Ltd. 
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